
PRoToKoŁNRXIX/2016

z sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynie
odbytej 7 lipca 2016 r.
w sali konferencyjnej

Urzędu Gminy w Nowym Kawęczynie

Nowy Kawęczyn, dnia 07.07.2016 r.



Ad. 7 Otułąrcźe 
'aX 

- e; Seslź Radg Gming.
przewodnicząca Rady Gminy w Nowym kawęczynie Małgorzata

Meszka o godzinie 9.1I otulorzyła XIX sesję nadzvqrczajną Rady Gminy
w Nowym Kawęczynie.

Ad. 2 Stulerdzenie prąu,omocności obrąd.
Po powitaniu radnych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego
składu Rady wynoszącego 14 radnych stanowi quorum ponrualające na
podejmowanie prawomocnych decyzji - listg obecności radngch orąz
goścź stąnoul załqcznlk nr 7 i 2 do nźnlejszego protokoht.

Nieobecng Radng - Jarosłaul Paulak

Ad. 3 Przgjęcte porzqdku obrąd.
przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Meszka przypomniała,

że porządek XIX-ej sesji Rady Gminy w Nowym Kawęcąynie
przedstawia się następująco:
1. Otwarcie XIX -ej Sesji Rady Gminy.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub zajęcłe

stanowiska.
5. Interpelacje, zapytania radnych oraz wolne wnioski.
6. Zakończenieobrad.

Radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad.
Proponowany porządek obrad stanowi załqcznlk nr 3 do niniejszego
protokołu.

Ad. 4 Rozpattzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub
zajęcie stanowiska.

wójt zar-tlaczył, że sesja zwołana jest na jego prośbę. sesja
zuliaz.ars,a jest z zakończonym przetargiem na przebudowę drogi
Trzcianna - Doleck i przeniesieniem środków w budżecie na te działania.
Wpłynęło 8 ofert do przetargu. Ceny kształtowały się od prawie 40o Ęs.
zł do powyżej 1 mln zł. zabezpieczyliśmy w budzecie na tę inwesĘcję
882 194,55 zł. Najniższa oferta to 397 342,58 zł i ta oferta wygrała.
Otrzymaliśmy dotację z TJrzędu Marszałkowskiego ok. 22I 2O0,0O zł
więc my jako gmina dołozymy do tego drugie ĘIe. zeszliśmy ponizej 50
% kwoĘ z zakładanego kosztorysu.

w zvłiazku z przebudową drogi powiatowej Nowy kawęczyn -
Stara Rawa dokumentacja techniczna przez Starostwo została już
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wYkonana. Rada Powiatu zabezpieczyła 600/o kwory. Na dzien dzisiejszy
jest umowa podpisana przez zarząd starostwa. wójt wnioskuje o
wspólną realizację tego zadania. Środków starczy z zaoszczędzonej
kwoty zakładanej przy przebudowie drogi gminnej Trzcianna - Doleck.
Jeżeli dziś się zgodzimy i podpiszemy umowę to Starostwo otworzy dziś
przetarg na tę przebudowę. My jako Gmina musimy zabezpieczyó
463 4O0,0O zł.

Radny Nowakowski - czy różnica w wycenach kosztowych Ęch
inwestycji nie jest zbyt duża i podejrzar7a ? wójt kwow
przedstawione na przetarga oscylują głownie w pograniczy 4OO OOO zł -
500 O00 zł, jednakże znajdują się oferĘ wyższe ale są to głownie oferĘ z
bardzo odległych firm. - Radny - a kto wygrał przetarg? - Wójt - ftrma z
Piotrkowa Trybunalskiego ERBEDIM, ta która wykonywała inwesWcje
na drodze w Mariance. - Radny- w jakich terminach będą wykonane te
inwesĘcje ? - Wójt - droga gminna ma być wykonana do 15 września
2076 roku a droga powiatowa we współpracy ze Starostwem w sierpniu
tego roku.

wójt dodał, żę nasza Gmina uczestniczyła we wszelakich
budowach i przebudowach dróg zarówno łch powiatowych jak i
wojewódzkich.

Radny Grabowski pochwalił wójta i panią skarbnik, ze Ęte
środków udało się zabezpieczyć pod te inwesĘcje. - czy musimy
współpracować z powiatem. Nie lepiej wydać nasze środki na nasze
gminne drogi a powiat niech sam wykona remonĘ dróg powiatowych,
czy z kolei jeżeli wycofamy się ze współpracy to oni całkowicie odstąpią
od tego remontu ? - Wójt - niesteĘ odstąpią - Radny - a czy środki
zaoszczędzoĄę przez powiat są to pozostałe środki po inwesĘcji w
gminie Głuchów? - tak to prawda Głuchów parĘcypował w ponad 807o
inwesĘcji.

Rady Nowakowski dodał, że nie podoba mu się podejście powiatu
do współpracy. Proponują inwesĘcje we współpracy z nami albo wcale.

przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekĘ uchwaĘ w
następujących sprawach:

1. uch

pokrótce program przedstawił Radnym pan Maciej Mikulski -
twórca omawianego programu.

dla Gminy Now}r Kawęcąvn na lata 2016-2032''.
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przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 14 głosami ,za" ptzy 0 głosach ,,przeciw" otaz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XIX/87|2OL6 - która stanowi
załqcznik nr 4 do niniejszego protokołu.

2.

Kawęczyn.
przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie

przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 14 głosami ,za" ptzy 0 głosach ,ptzeciw" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XIX/88l2Ol6 - która stanowi
załqcznlk nr 5 do niniejszego protokołu.

3. prąvstąpienia do sporządzenia zmiany miejscoweqo planu oqólneqo

bszar we wor
przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie

przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 14 głosami ,za" przy O głosach ,przeci:w" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XIX/89l20l6 - która stanowi
załqcznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Parcela.
przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie

przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 14 głosami ,za" przy O głosach ,ptzeciw" oraz O głosach
,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XIX/9Ol2ol6 - która stanowi
załqcznlk nr 7 do niniejszego protokołu.

4.

5.

2o2o.
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Pani Skarbik wyjaśniła Radnym zrrriany i przeniesienia zaistniałe
zarówno w budżecie jak i w WPF.

wójt dodał ,że za około dwa Ęgodnie będzie wnioskował o kolejną
sesję nadzvłyczajną Ęrn razem zwiag,aną z inwesĘcją na hydroforni w
Trzciannie.

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 14 głosami ,zł przy O głosach ,przeciw" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XIX/9tl2Ol6 - która stanowi
załqcznik nr 8 do niniejszego protokołu.

6. zmian w budzecie gminy na 2O16 rok.
przewodnicząca Rady Gminy zarządziŁa głosowanie w sprawie

przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 14 głosami ,za" przy 0 głosach ,przeciw" oraz O głosach
,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XIX/92l2Ot6 - która stanowi
załqcznlk nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad. 5 InterpelacJe, zapgtanźa radngch orąz ulolne unloskl.

Radna FirmanĘ - chciałabym dowiedzieć się na jakim etapie jest
organizacja naszych dozynek -Wójt - będzie catering oia, namioi ah
gości a także obsługa która wszystkiego dopilnuje. ŃiesteĘ osp w
Trzciannie nie jest przygotowane na przyjmowanie gości. Mimo
otrzyrnanej dotacji na remont, remont nie został tozpoczęty. - Radna - a
co w nnliryku ze skargą która wpłynęła do urzędu ? - wójt - pismo
zostało przekazane do Prezesa Gminnego Zarządu OSP.

Ad, 6 Ząkończenie obrad,.
przewodnicząca Rady wobec zrealizowania porządku obrad, o

godz. Io.I2 zarr.knęla XIX sesję Rady Gminy w Nowym Kawęczynie.

protokołowała:

katarzyna sawicka

1#łłn$ft#
Gminy

Przewodniczyła:
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